

SI-Odder, bestyrelsesmøde 21.01.2025 kl. 19 hos Annette.

Til stede: Mette, Anne W., Annette, Hanne, Lene, Susanne, Anne J., Jette B.

Fraværende: Helle

Referat

1. Velkomst. Mette bød velkommen til nyt soroptimistår
2. Økonomi. Anne W. har afsluttet årsregnskab for 2024. Det viser god økonomi. Anne W. sender regnskab til bestyrelsen, så vi kan gennemse det, inden det revideret fremlægges til medlemsmøde i februar. På vores driftskonto står de penge, klubben får udbetalt fra Aarhus Motion (efter SI-medlemmers indsats). Vi besluttede for 2025, at udgifter i forbindelse med vores arrangementer skal betales af disse midler, således, at alle penge, som 'kommer ind' skal gå til donationer. Fx driftskonto betaler leje af stand til kræmmermarked, udgifter til cafe til julemarked, materialer til juledekorationer.
3. Bestyrelseskursus. Annette, Mette og Lene er interesserede. De ansøger snarest.
4. Donationer i 2024, til hvem og hvor meget? To gange 10.000,- til projekt i Moldova og til MTW.
5. Indsamling og spillemyndighederne. Der er søgt om, og vi har fået tilladelse til at foretage indsamlinger via aktiviteter fra 24.11.24 til 23.11.25. Der omdeltes papirer om dette. Der må ikke nævnes et specifikt indsamlingsmål ved et arrangement, oplysning om indsamlingsmål **skal** være: **Almennyttige formål til fordel for kvinder og piger**. Mette kontakter SI-Horsens for at høre, hvordan de takler disse forhold. Spillemyndighederne har sendt oplysning til Anne W. om en bagatelgrænse, som vi vil kunne holde os under. Anne holder øje med dette. Lene kontakter Lilli for at blive klogere på eventuelt medlemskab af Frivilligcentret. Det kan fx give os adgang til kopiering til rimelig betaling.
6. Tøjfestival 22.02.2025. Susanne bad om oplysninger om, hvilke områder af gymnasiet, der skal i anvendelse. Det blev afklaret mellem Susanne, Lene og Mette, så langt som planlægning er nu. Der vil blive brug for teknisk assistance fra gymnasiet. Det besluttedes, at der gives en tak-for-hjælpen-gave til denne person og eventuelle andre, som yder os hjælp. Der skal være mulighed for betaling med MobilePay, skilte med QR-koder dertil fremstilles, og der skal være tre kasser til kontantbetaling. De fordeles til indgang, cafe og vores bod. Festivalen kan forklares for deltagere som en event, som omhandler: miljø, uddannelse og oplysning. Det besluttedes, at der skal være gratis adgang for personer indtil 12 år. **De donationer, vi modtager, kræver, at der ved oplysning om og omtale af festivalen oplyses om disse donationer.** Det kan konstateres, at der er udsendt plancher o.a., hvor disse oplysninger mangler. Det må så vidt muligt tilføjes. Generelt forklarer kassereren, at det ved MobilePay-betaling er vanskeligt at udrede, hvortil en betaling egentlig er sket, fx kan Anne W. ikke oplyse, hvad specifikt cafeen har omsat for, eller opføre hvor meget fx 'dekorationer' har givet.

7. Generalforsamling, hvornår? Inden L&R 20.09.25. Det besluttedes at afholde GF for SI-Odder til september-mødet, som så arrangeres af bestyrelsen, mens oktober-mødet arrangeres af KPD i 2025.
8. Eventuelt. ☐Lene foreslog, at bestyrelsen forestår en velkomst til det forgangne års nye medlemmer til vores fødselsdagsmøde i marts -hvert år.
- ☐Susanne: til dette års fødselsdagsmøde i marts, som afholdes af extension og bestyrelsen, kan der være indslag fra medlemmer, som fortæller, hvorfor de er soroptimister, og hvad det betyder for dem. ☐Udover det vil organisationen og vores donationer gennem tiderne blive beskrevet. Det blev foreslået at organisere aftenen med vand/vin til disse fælles oplæg, og kaffe til de mere personlige indslag i mindre grupper, forslag: otte pr. gruppe.
- ☐Anne W. foreslog, at vi kunne forsøge at afholde møde et andet sted end Spektrum fx Skovbakken. Det bør nævnes for Spektrum, at der er koldt i lokalerne, at maden har været ringere på det sidste. ☐Forslag til/afstemning om donationer ønskes fremlagt til maj-møde.
- ☐Aktiv deltagelse i MTW skal tilmeldes i februar. Problem: der er tidsmæssigt sammenfald mellem DHL-stafet og MTW-besøg. Det aftaltes, at vi forhører ved februar-mødet om begge dele kan klares. ☐8.-marts-arrangement i Kulturkøkkenet anbefales, arrangører vil gerne se os! ☐På zoom-møde 30.10. aftaltes, at vi skal have en diskussion af kontingentbetaling ved udmeldelse. Dette skal huskes. ☐Odder Kulturforening afholder GF 27.01. kl. 19 i Spisestuen, VitaPark. Der skal drøftes og beslattes nye fordelings-metoder. Det kunne være relevant for os at være med. Mette har tilmeldt sig. ☐ Klubbens medlemmer har gule bånd med soroptimist-skilt, som er beregnet til at synliggøre os ved diverse arrangementer. Det bør anbefales, at man bruger disse til Tøjfestival -og gerne til alle arrangementer. Selv om det er vores tidligere logo, som er på skiltene! ☐Det vil være relevant, at brug af mails bliver mere struktureret. Det opfordres til, at alle indleder mails til/om klubben med "SI-Odder" og derefter emne. Ligeledes vil det lette arbejdet for andre, hvis man undlader at videreføre en mail med ændret overskrift. Lad hvert emne få sin 'tråd'. ☐Distriktsmøde i Vrå 29.03.25.
- ☐Næste møde fastsættes til **24.03.25 kl. 19 hos Lene.**

Referat, Jette Brinch, Odder 21.01.2025